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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Mgr. Begala: 
Upozorňujem na havarijný stav strechy športovej haly nad fitnes centrom.  Asi o tom 
probléme už viete, je to zatekajúca strecha, kde statočne kvapčí do samotného  fitnes centra, 
nerobí to dobrý dojem pre návštevníkov a hrozí tam riziko nejakého skratu, alebo nejakého 
úrazu. Chcem sa spýtať, či viete o tom, a keď viete o tom, aké je riešenie a termín, pýtajú sa 
na to aj zamestnanci, ktorí tam pracujú a súčasťou tejto interpelácie je, či plánuje mesto nákup 
nových športových zariadení na zatraktívnenie tohto priestoru, fitnes centra a zvýšenie 
konkurencie voči novovzniknutým centrám.  
 
PhDr. Čižmár: 
Provizórna oprava strechy po zatekaní bola vyriešená v minulom mesiaci. Plánuje sa 
s opravou v nasledujúcom kalendárnom roku v rámci činnosti technických služieb ako 
správcu tohto zariadenia. Modernizácia týchto priestorov zatiaľ nie je plánovaná, robí sa 
pravidelná údržba týchto strojov tak, aby boli využiteľné pre širokú verejnosť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


